
Protokoll fra styremøte TRSO  

Tid: 25.September 2023 

Sted: Strandtorget 3. 

Deltagere:  

Fra styret; Tommy, Catharina, Ragnhild, Marit, Anja og Jan Roger  

Ikke til stede; Guro 

Fra adm: Geir Tore 

1. Klima og luftkvalitet i nystallen 

a) Det er innkommet brev fra og gjennomført en del samtaler med  oppstallører og 

vedrørende regler rundt lukking av dører og vindu. Styret diskuterte situasjonen og 

diskuterte blant annet rapport fra «Stallmesteren».  

b)  

Vedtak: Styret viser til rapport Stallmesteren og fra innholdet i stallreglementet:  

20. Vifter og ventilasjonssystem betjenes av stallens ansatte og av anleggskomite. 

21. Dører holdes lukket når det er minusgrader ute, slik at vannet ikke fryser. Dører mot 

nord og mot sør i nystall benyttes kun som nødutganger og skal ellers være stengt. 

22. Dører mot nord og sør i nystall skal ikke benyttes til inn- eller utgang med hest. 

23. (Ikke relevant). 

24. Den siste som forlater om kvelden er ansvarlig for lukking/stengning av stallen og 

Stengerutiner i begge staller. 

Styret ber alle som ferdes i stallen om å respektere og følge regelverket. Styret vil 

videre så snart som råd innhente ny måling for å sjekke inneklima i stallen. Det vil bli 

målt med og uten lukkede dører inn til de to stallene. Kostnaden vil bli belastet 

oppstallørene. 

Etter gjennomført måling vil styret vurdere nye tiltak. 

 

c) En oppstallør har klaget på nabooppstalløren i brevs form.  

Vedtak: Administrasjonen kaller inn oppstallørene til et møte. 

 

2. Sak vedrørende dårlig behandling av hest fra instruktør.  

Styret har fått overført en sak vedrørende dårlig behandling av hest. Styret har fått forelagt 

ulike synspunkt på denne saken og fått referert vitneskildringer. Administrasjonen har også 

vært i kontakt med NRYF og lokal krets. Anonymisering av klager og tredjepersonsbeskrivelser 

har også vanskeliggjort styret sin vurdering.  

Vedtak: Styret finner ikke grunnlag for å vurdere hvorvidt det er skjedd kritikkverdige 

forhold.   

 

3. Hestematriell – status rideskolehester 

Rideskolekomiteen har ved flere anledninger de siste ukene mottatt bekymringsmeldinger 

vedr. overbelastning av skolehester. Det mest akutte nå er Frøya, men flere av de andre er 



marginale når det gjelder kapasitet. Forholdet er diskutert med Rideskolesjef som sier 

antallet hester er for lavt og at vi enten må gå ned på timer eller kjøpe flere.  

Styret diskuterte mulige tiltak. 

 

Vedtak: Styret støtter Rideskolekomiteen sin oppfatning av at helsemateriellet er marginalt 

og diskuterte muligheten for å oppdatere dette. Klubbens økonomi tilsier at vi dessverre 

ikke kan kjøpe nye hester. 

Styret ber medlemmene om å komme med forslag og initiativ til å søke om penger eller 

andre finansieringsmuligheter for nye skolehester. 

Rideskolekomiteen avtaler møte med Rideskolesjefen om akutte tiltak. 

 

 

4. Unntatt offentlighet - Personalsituasjonen i Stallen 

 

5. Utleie av leilighet på Rideskolen 

En av leilighetene i huset på gården står nå ledig. Leiligheten har tidligere vært utleid til 

ansatte. Styret ser på mulighet for å leie ut til en av oppstallørene til markedsleie. Vi vil også 

sette opp kriterier for hva vi ønsker fra leietager. Dette vil bidra positivt til klubbens økonomi. 

Vedtak: Styret vedtar å tilby oppstallører å leie på korttidsleie. Leietager må: Påregne 

beredskap for å ta eventuelle vakter, alarmer etc.  Styret lager forslag til tekst og daglig 

leder publiserer på klubbens hjemmesider og sosiale medier. 

6. Anleggskomiteen 

Guro orienterte om status – Hun er fortsatt sykmeldt og ber oss om å finne en ny leder av 

anleggskomiteen. 

Vedtak: Styret starter umiddelbart jobben med å finne ny leder. Dette skal være et 

bindepunkt mellom styret/administrasjonen og anleggskomiteen. Vi oppfordrer både 

medlemmer og andre om å melde sin interesse. 

7. Kameraovervåkning 

Styret har tidligere vedtatt at det ikke er tillatt å montere private kameraer i stallen.  

Vedtak: Styret ber alle oppstallørene som har montert opp kamera om å fjerne disse 

umiddelbart. Det vises for øvrig til protokoll av 23. mai 2023. 

 

 

 

 

 

 

 



8. Oppdatering regnskap og økonomi 

 

Foreløpig regnskap pr utgangen av august viser et betydelig negativt resultat. 

- Inntektene er økt med om lag 200.000 kr sammenlignet med samme tid i fjor. 

- Kostnadene er økt med 318.152,-. Klubben har drevet svært nøkternt og forbrukt svært lite, 

foruten kostnader til for. Etter gjennomgang av fjorårets regnskap viste det seg at det var 

bokført 190.000,- for lite i høykostnad, dette er nå tatt inn i regnskapet.  

- Årets forbruk av høy er betydelig høyere enn fjorårets. Vi startet året med en beholdning 

(høy/flis/pellets) på 1.149.029,- og denne er nå redusert til 200.287,-. I perioden er det også 

kjøpt høy, slik at samlet kostnad til høy er 1.522.409,- hvilket er om lag 519.838,- høyere enn 

på samme tid i fjor. Dersom vi korrigerer for fjorårets manglende bokføring på 190.000,- ville 

differansen vært 380.000,- mindre. 

- Finanskostnadene er på grunn av renteøkninger mer enn doblet og er hittil i år 192.955,- mot 

fjorårets 85.992,-. 

- Til sammen gir disse postene et underskudd på 650.748,-.  

 

- Resultatet er ikke bra, men i all hovedsak skyldes det forbruk og svinn av høy. Øvrige 

kostnader er under kontroll og inntektssiden er relativt stabil. Vi får i løpet av oktober også 

utbetalt midler fra samfunnsløftet hvilket vil styrke resultat med om lag 400.000,-. 

 

 

9. Oppsummering møte NRYF/Klubbmøte 

Se eget vedlegg. Publisert. Totalt sett var dette et godt møte og nytt møte er under 

planlegging. Rytterforbundet oppfordrer alle medlemmene til å delta og spesielt de unge! 

 

 

Poster Pr 30/8-2023 Samme tid 2022 Endring

Sum driftsinntekter 5 321 157       5 118 773            202 384       

Beholdningsendring 948 742           43 900-                  

Varekostnad 1 454 382       1 999 351            544 969-       

Lønnskostnad 1 983 127       1 817 646            165 481       

Avskrivning 302 269           302 269                -                

Annen driftskostnad 1 090 430       1 385 432            295 002-       

Sum driftskostnader 5 778 950       5 460 798            318 152       

-                

Driftsresultat 457 793-           342 025-                115 768-       

-                

Finanskostnader 192 955           85 992                  106 963       

-                

Resultat før skatt 650 748-           428 017-                222 731-       

-                

Kostnader til høy 1 522 409       1 002 571            519 838       

Overført kostnad høy fra 2022 190 000           -                        190 000       



10. Avslutte ordningen med at klubben holder flis og pellets for oppstallørene. 

Vi har pr i dag ikke god nok kontroll over beholdninger og uttak av flis/pellets i forhold til hva 

som blir betalt. Vi har heller ikke likviditet til å forskuttere dette for oppstallørene.  

Vedtak: Styret ber oppstallørkomiteen om å lage et forslag til system for kontroll og 

betaling av flis og pellets. 

11. Klage på tildeling av skap – unntatt offentlighet 

 

12. Oppdatering på plan for stallgjeng 

Saken utsettes. 

13. Neste klubbmøte 

16. november 18-1900 i kafeen 

 

 

 

  

  

 

 


